

TABLE OF CONTENTS

目 录

天津地区 1 例凡纳滨对虾病害的病原学检测与分析 Pathogenic Detection and Analysis of a Case of <i>Litopenaeus vannamei</i> Disease in Tianjin	
孙妍, 刘群, 徐赟霞, 陈浩楠, 赵良玮, 董学旺, 魏俊利.....	55
抗镉细菌分离鉴定及其对镉胁迫水稻幼苗生长的影响 Isolation and Identification of Cadmium-Resistant Bacteria and Their Influence on Growth of Cadmium-Stressed Rice Seedlings	
张芯瑜, 印宁鸿, 陈丹丹, 徐樾, 罗婧, 许爱清.....	63
烟草暴露与人类肠道菌群相关性探究 Exploring the Correlation between Tobacco Exposure and Human Intestinal Flora	
吴雯, 周天翔, 怀惠英, 柳晓帅, 秦科, 缪振丰, 赵轶, 陈育苗.....	71
相同条件下四种微藻(栅藻、小球藻、鱼腥藻、水华鱼腥藻)生长速度的比较 Comparison of the Growth Rate of Four Microalgae (<i>Scenedesmus</i>, <i>Chlorella</i>, <i>Anabaena</i> and <i>Anabaena algal bloom</i>) under the Same Conditions	
徐雪宁, 孙东红, 孙鹏芳, 王亚琳, 司书舟, 崔坤淼, 杜雅煦, 李容兆, 马夏南, 李佳聪.....	83
磁珠纳米探针结合免疫层析法联级信号放大快速检测奶制品中的两种致病菌 Cascade Signal Amplification Rapid Detection of Two Pathogenic Bacteria in Dairy Products Using Magnetic Bead Nanoprobes Combined with Immunochromatographic	
卢菲, 郝润霞, 祝晨辰, 周帆, 肖有玉.....	94